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STYRELSEMÖTE ÖRNSKÖLDSVIKS BRIDGEALLIANS 2017-04-11

Närvarande Rune Abrahamsson, Elsy Boman, Anders Elfving, Kerstin Forsman, Erling 
Hägglund, Åke Lundberg, Per Strandberg, Ingrid Sundgren

§ 1 Mötets öppnande ÖBAs ordförande Åke Lundberg förklarade styrelsemötet öppnat.

§ 2 Val av protokolljusterare Per Strandberg valdes att justera dagens protokoll.

§ 3 Lokalfrågan, rapport från
Romas styrelsemöte av 
Erling

Erling rapporterade från Romas styrelsemöte att IOGT vill ha egen 
verksamhet på torsdagar i lokalen och eftersom de vill ha ÖBA kvar som 
hyresgäster erbjuder de fredag eller söndag som ersättningsspelkväll. 
Styrelsen beslutade att varken fredag eller söndag passar för ÖBA och att 
Erling vid Romas nästa möte den 19 april får meddela detta och att ÖBA i 
detta fall måste se sig om efter en ny lokal. Om ÖBA har möjlighet är det 
första alternativet att fortsätta med verksamheten i IOGTs lokal med två 
spelkvällar måndag-torsdag. Åke kommer efter påsk att kontakta ägaren av 
lokalen där Mobergs möbler låg för förhandling om hyra där fr.o.m. 1 
september, troligen av källarvåningen. Skulle någon hitta ett annat alternativ
kan ÖBA också titta på detta. Fördelar med en egen lokal vore att borden 
kan stå framme hela tiden, det vore möjligt att enkelt utöka med fler 
speltillfällen och ÖBA skulle t o m kunna i sin tur hyra ut lokalen till andra 
bridgeföreningar.

§ 4 Höstens spelprogram Åke visade ett förslag till spelprogram för hösten inkl. tävlingsledare och 
ansvarig för fika/städ. Styrelsen beslutade att det arrangemang som gällt för 
torsdagar tills nu att Margit är fikaansvarig och då inte betalar spelavgift är 
en fördelaktig lösning och beslöt höra med henne om hon är villig att 
fortsätta så och kanske t o m kan tänka sig att ta på sig båda spelkvällarna.

§ 5 Nästa säsongs 
silvertävlingar i Övik

ÖBA arrangerar traditionsenligt Örnträffen näst sista lördagen i januari 2018,
d.v.s. 2018-01-20. Åke föreslog också att ÖBA tar upp en tidigare populär 
tävling, Gröna Hissen, en fyrmanna silvertävling 2017-12-30. Styrelsen gav 
Åke mandat att jobba vidare med denna idé mot Ångermanlands 
Bridgeförbund.

§ 6 Fyrmanna 2017 I förslaget till spelprogram för hösten har Åke lagt in Fyrmanna sista 
torsdagen i varje månad för att på det viset få fler deltagande fyrmannalag.

§ 7 Övriga frågor Styrelsen diskuterade om det vore möjligt att förenkla hanteringen av 
spelavgifter. Anders fick i uppdrag att titta på alternativa betalningssätt, t ex 
säsongs- eller klippkort, till nästa styrelsemöte.

Rune påpekade att det framkommit synpunkter på att med ökat antal 
spelare blir det ett ökat antal stillasittande par N/S och det kan vara fler än 
möjligt som vill sitta Ö/V. Styrelsen beslutade att fr.o.m. terminsstarten i 
höst införa att paren får parnummer i den ordning de anmäler sig vid 
ankomsten och då blir anvisade första bord och placering.

Styrelsen beslutade att sista torsdagsspelkväll är 2017-05-11.

Nästa styrelsemöte bestämdes preliminärt till tisdag 2017-05-09.
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§ 8 Mötet avslutas Ordförande Åke Lundberg förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Ingrid Sundgren

Justerat

Per Strandberg


